
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:   ordinari 
Data:    25 de maig de 2010 
Hora:    18 hores 
Lloc:    sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Rafael Gili Sastre,    batle 
Maria Antònia Sureda Martí,   regidora 
Bartomeu Gili Nadal,    regidor 
Magdalena Llull Ferrer,   regidora 
Maria Francesca Servera Pascual,  regidora 
Manuel Galán Massanet,   regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,   regidora 
Margalida Tous Ferrer,   regidora 
Antònia Llull Ferrer,    regidora 
Sebastià Carrió Ginard,   regidor 
Guillem Caldentey Crego,   regidor 
 
Francesc Font Molinas,   secretari accidental 
 
No hi assisteixen: 
Maria del Mar Llaneras Pascual,  regidora 
Pere Obrador Alzina,    regidor 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de 26 de gener i 28 d’abril de 2010. 
2. Aprovació, si s’escau, de les modificacions del Reglament d’ús del Poliesportiu 
municipal. 
3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit núm. 6/2010. 
4. Aprovació, si s’escau, de la devolució de l’aval de l’obra Construcció d’un edifici de 
planta baixa i planta primer pis destinat a Centre de Dia per a la tercera edat, primera 
fase, a l’empresa Obras y Promociones Comas, SA.  
5. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la plantilla del personal laboral de 
l’Ajuntament d’Artà, pel que fa a l’ampliació de la jornada laboral de la plaça d’auxiliar 
informador, la qual ocupa actualment Roberto Terán Baiges.  
6. Aprovació, si s’escau, de l’Ordenança reguladora de la creació i el funcionament del 
Registre Electrònic Municipal. 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenten els grups municipals Unió 
Independents d’Artà i Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre el dret a decidir i les consultes 
populars.  
8. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta Els Verds-Esquerra d’Artà, relativa a 
abandonar la fumigació amb herbicides.  
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de març i abril de 
2010. 
10. Precs i preguntes. 



 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de 26 de gener i 28 d’abril de 2010 
 
En compliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, 
municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament 
d’organització i funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial 
decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als membres de la corporació si 
algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions de 26 de gener i 28 d’abril 
de 2010, de les quals se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada 
regidor per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible formulació 
d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
Els reunits acorden, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i onze els 
assistents:  
 
Aprovar, per unanimitat, les actes de les sessions de 26 de gener i 28 d’abril de 2010. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de les modificacions del Reglament d’ús del Poliesportiu 
municipal 
 
El Sr. Manuel Galán (PSOE) explica les modificacions del Reglament d’ús del 
Poliesportiu municipal, diu que pretén preveure l’ús de la nova infraestructura. Pel que 
fa a l’ús esportiu, diu que té el mateix que la pista tapada inicial, però explica que 
aquesta nova pista també es pot emprar per dur a terme festes o altres esdeveniments 
que organitzin tant l’Ajuntament com associacions, etc. Diu que s’han fet unes 
modificacions, sobre les quals ja es va parlar a les comissions informatives. Aquestes 
modificacions són les següents: per una banda, s’ha substituït l’article 42 pel 43, ja que 
l’article 42 no tenia sentit per si sol; i, per una altra banda, a l’article 43 es detallaven les 
condicions d’utilització per a activitats no esportives i a les comissions informatives es 
va decidir fer un article només per a aquests casos. Recorda que les reserves s’havien 
d’aprovar per Junta de Govern, ja que es poden estimar o desestimar, i que aquest punt 
també s’ha rectificat, perquè no quedava clar qui era el responsable o el concessionari. 
Diu que tot el que es va dir a la Comissió Informativa s’ha tingut en compte, i que 
d’aquesta manera la normativa ha quedat més clara. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que hi votaran a favor i demanen disculpes perquè es 
varen apurar una mica quan veren aquesta documentació a Internet, ja que la lletra 
estava canviada i tenia menys pàgines. Han considerat totes les esmenes o suggeriments 
que es varen fer i, per això, hi votaran a favor. Diu, però, que els agradaria saber quins 
tràmits ha de seguir ara aquesta modificació; suposen que s’ha de publicar al BOIB, 
però no saben si s’ha de publicar només aquesta modificació o tot el reglament. 
 
El portaveu del PP, Sr. Carrió, diu que s’hi abstindran, ja que els pareix millor que 
aquesta infraestructura s’empri només per a activitats esportives. 
 



El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, demana disculpes per no haver assistit a les 
comissions informatives. Pensen que, tal com està redactat el document, sembla que el 
lloguer no implica poder emprar els vestidors de l’altre pavelló. També pensen que 
s’hauria d’haver fet una revisió de les taxes o una modificació de l’ordre reguladora de 
les taxes per a l’ús de la pista número 4. 
 
El regidor del PSOE, Sr. Galán, recorda que les ordenances es varen aprovar el mes 
d’octubre o novembre i que, per tant, no es poden modificar; però sí que es pot tenir en 
compte per a l’aprovació de les properes ordenances. 
 
El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, explica que han fet una proposta alternativa, que 
consistiria a canviar la redacció quan es fa referència al fet que el lloguer d’aquesta 
instal·lació no implica poder emprar els vestidors ni els banys de l’altre pavelló. Es 
podria eliminar o bé modificar-lo concretant-ne els usos, ja que si l’ús és esportiu 
s’haurien de poder emprar per motiu d’higiene. 
 
El Sr. Galán contesta que està molt clar i que l’article 43 regula l’ús del pavelló en cas 
d’activitats no esportives. Diu que està clar que també es fa servir per a activitats 
esportives i aclareix que l’únic que es pretén amb aquesta normativa és que, quan hi 
hagi un sopar, un concert, etc., la gent no passi pel pavelló de devora, ja que és el que té 
el paviment més delicat. Pensa que l’Ajuntament hauria de regular uns banys per a 
aquesta nova pista. 
 
El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, recorda que es tingui en compte la seva proposta 
de modificació de l’ordenança i manifesta que hi votarà a favor.  
 
El Sr. Galán explica que, respecte del malentès, la diferència es va produir perquè va 
voler recollir el més prest possible les modificacions i que no va tenir temps de fixar-se 
en les modificacions que havia fet l’assessora lingüística. Com que és ella qui finalment 
decideix el format i posa la capçalera de l’Ajuntament, el document, en comptes de tenir 
les quatre pàgines amb què se li havia enviat, amb les correccions, va quedar en tres. I, 
pel que fa a la intervenció del PP, els contesta que aquesta instal·lació es va fer per 
donar una sortida al poble d’Artà, ja que no hi havia cap lloc cobert on poder dur a 
terme aquest tipus d’activitats. Explica que es varen gastar uns doblers per fer un 
projecte d’activitats, crear sortides d’emergència i adaptar-lo a la normativa perquè s’hi 
poguessin dur a terme aquests tipus d’esdeveniments. 
 
A continuació, aquest punt se sotmet a votació i els reunits acorden, per 8 vots a favor 
(UM, PSOE, UIA i EV-ERC) i 2 abstencions (PP), aprovar les modificacions del 
Reglament d’ús del Poliesportiu municipal. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de crèdit núm. 6/2010 
 
La Sra. Maria Francesca Servera (PSOE) diu que és la modalitat de suplement de crèdit. 
Explica que tenen un excedent de la partida del Consorci d’Aigües, ja que sobraven 
18.900,00 �, i que el que han fet és repartir-los de la manera següent:  
 
- Partida d’obres i altres inversions     6.000 � 
- Treballs realitzats per altres empreses     2.400 � 



- Mobiliari per a festes       3.500 � 
- Mobiliari en general       2.500 � 
- Compra de materials, discos, senyals i altres    2.500 � 
- Edicions didàctiques       2.000 � 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que hi votaran en contra per coherència amb el vot 
donat a l’aprovació dels pressuposts de l’any 2010. Diu que les partides són molt 
diferents i que gairebé n’hi ha de tots els capítols. Volen saber si aquestes modificacions 
són factibles jurídicament.  
 
La Sra. Antònia Llull (PP) diu que no tenen molt clar que sobrin doblers. Pensen que el 
que ha passat és que han comès errors a l’hora de distribuir-los i fer les partides. 
 
El portaveu d’EV-ERC, Sr. Caldentey, diu que s’hi abstindran. Demana que, si es 
compren senyals i discos, s’haurien de renovar els senyals que hi ha entre el litoral de 
Caloscamps i la Canova, ja que troben que estan en molt mal estat.  
 
El batle contesta que aquesta partida no està destinada a aquest fi. 
 
A continuació, aquest punt se sotmet a votació i els reunits acorden, per 6 vots a favor 
(UM i PSOE), 1 vot en contra (UIA) i 3 abstencions (PP i EV-ERC), aprovar la 
modificació de crèdit núm. 6/2010. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la devolució de l’aval de l’obra Construcció d’un edifici 
de planta baixa i planta primer pis destinat Centre de Dia per a la tercera edat, 
primera fase, a l’empresa Obras y Promociones Comas, SA  
 
La Sra. Maria Francesca Servera (PSOE) diu que l’empresa Obras y Promociones 
Comas, SA, va entrar un escrit a l’Ajuntament on deia que renunciava a la segona 
adjudicació de la fase del Centre de Dia, i un informe de l’arquitecta tècnica diu que no 
hi ha cap desperfecte, que els desperfectes que hi havia s’han arreglat. I que, per tant, el 
que es demana és la devolució de la garantia definitiva de l’aval.  
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous (UIA), diu que hi votaran a favor, tot i que 
aquesta gent va fer la petició dia 1 de desembre de 2009 i han passat bastants mesos fins 
que ha arribat al plenari.  
 
Pren la paraula el Sr. Sebastià Carrió (PP). Diu que hi votaran a favor i demanen quina 
és la quantitat a tornar. 
 
La Sra. Servera diu que es torna l’aval que varen pagar.  
 
Pren la paraula el secretari accidental, qui diu que s’han de tornar 20.160,00 �. 
 
Pren la paraula el Sr. Caldentey (EV-ERC). Manifesta que ell s’abstindria si no fos pel 
defecte de forma que hi ha, respecte al tema que s’ha denunciat en múltiples ocasions. 
Diu que l’informe que s’ha fet està signat per una persona que està ocupant una plaça 
que no pertany ni a la plantilla. Diu o bé que no li queda altra que votar en contra, o bé 
que es deixi damunt la taula i que la pròxima ocasió es faci ben fet.  



 
Es passa a votació i els reunits acorden, per 9 vots a favor (UM, PSOE, UIA i PP) i 1 
vot en contra (EV-ERC), aprovar la devolució de l’aval de l’obra Construcció d’un 
edifici de planta baixa i planta primer pis destinat Centre de Dia per a la tercera edat, 
primera fase, a l’empresa Obras y Promociones Comas, SA, per import de 20.160,00 �. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la plantilla del personal laboral de 
l’Ajuntament d’Artà, pel que fa a l’ampliació de la jornada laboral de la plaça 
d’auxiliar informador, actualment ocupada per Roberto Terán Baiges 
 
Pren la paraula el Sr. Bartomeu Gili (UM). Explica que, a causa de l’increment de feina 
que suposa el Pla de dinamització turística d’Artà, i com que la plaça de Roberto Terán 
ja ho preveia, proposen que la seva jornada passi de mitja jornada a jornada completa, 
amb el fi que els pugui ajudar a dur endavant tot aquest pla.  
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous (UIA). Diu que ells s’abstindran des de la 
perplexitat, ja que totes les administracions públiques estan optimitzant recursos i no 
amplien el capítol 1, de fet congelen aquest capítol, i aquest Ajuntament amplia la 
jornada laboral. Diu que simplement s’abstindran.  
 
Pren la paraula la Sra. Antònia Llull (PP) i diu que no ho troba coherent en el moment 
econòmic que vivim. 
 
Pren la paraula el Sr. Caldentey (EV-ERC). Manifesta que s’abstindran, encara que no 
és per la situació econòmica, ja que pot ser que això dugui més ingressos. Diu, però, que 
no es consoliden places previstes des de fa molts anys i que no es fa una regularització 
dels llocs de feina, sobretot en la plantilla de personal laboral, i que per això s’abstindrà.  
 
Pren la paraula el Sr. Bartomeu Gili. Diu que li agradaria fer una sèrie de comentaris. 
Diu que és veritat que els temps no són els millors, però també és cert que tenen una 
oportunitat que no havien tingut mai: l’oportunitat de posar en marxa un pla que pensen 
que pot ser molt positiu per a Artà. Explica que sempre s’han estat demanant ajudes a 
l’exterior i a altres administracions i que ara l’han aconseguida i que, per això, 
necessiten fer la màxima feina possible i treure-li la màxima rendibilitat possible. Diu 
que aposten fermament per això i per invertir el que sigui necessari amb el 
desenvolupament d’aquest pla.  
 
Es passa a votació i els reunits acorden, per 6 vots a favor (UM i PSOE) i 4 abstencions 
(UIA, PP i EV-ERC):  
 
1. Modificar la plantilla de personal passant la mitja jornada de la plaça d’auxiliar 
informador a jornada sencera. 
 
2. Notificar i publicar aquest acord. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de l’Ordenança reguladora de la creació i el funcionament 
del Registre Electrònic Municipal 
 



Pren la paraula el Sr. Bartomeu Gili. Diu que, en primer lloc, han de demanar disculpes 
perquè no els ha arribat a temps la traducció al català de l’ordenança, tal com es va 
comprometre a les comissions informatives. Però, així i tot, demana que es debati una 
mica el fons perquè es necessita per donar un nou servei des de l’Ajuntament. Explica 
que l’objecte d’aquesta ordenança és la creació i la regularització del Registre 
Electrònic de l’Ajuntament, ja que la intenció és que, en un futur pròxim, es pugi posar 
en marxa l’oficina virtual d’atenció al ciutadà. Els informàtics diuen que, en un mes o 
mes i mig, estarà preparat per posar en marxa l’oficina virtual, però que necessiten tenir 
aquesta ordenança aprovada.  
 
(La Sra. M. Antònia Sureda entra a la sala.) 
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous (UIA). Diu que no la debatran si no està en 
català, ja que no es preveu el que disposa el Reglament per a l’ús de la llengua catalana, 
la qual cosa vulnera una normativa municipal i, per tant, no es pot discutir en aquest 
moment. 
 
El Sr. Sebastià Carrió (PP) diu que ells hi estan d’acord i que hi votaren a favor.   
 
El Sr. Caldentey (EV/ERC) manifesta que s’abstindrà. 
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que anteposaran una mica la futura comoditat de la ciutadania 
al comentari que ha fet UIA. 
 
La Sra. Tous diu que la incomoditat és la seva, que han de fer feina amb unes eines que 
no són les correctes. I replica que ells mereixen el mateix tracte que els ciutadans 
d’Artà, cosa que el Sr. Bartomeu Gili no està fent. 
 
El Sr. Bartomeu Gili demana en quin cas concretament.  
 
La Sra. Margalida Tous diu que ho va presentar “d’aquella manera” a la Comissió 
Informativa, i que ells varen callar. Després, diu que el Sr. Bartomeu Gili es va 
comprometre que estaria en català i no ha pogut ser; i, per això, diu que, si no ha pogut 
ser, no es pot aprovar, i ja està.  
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que ell també té coses a dir i que pot dir el que vulgui. Li 
repeteix que és cert, i que, com la Sra. Margalida Tous pot suposar, que la traducció no 
la fa ell, que l’ha encomanada al Servei Lingüístic de l’Ajuntament i que, pel motiu que 
sigui, no ha pogut ser. Manifesta que ell ho ha entès i que, a més, ho accepta. I repeteix 
que per a ell és prioritari aprovar l’ordenança avui i accelerar al màxim el benefici del 
ciutadà, i no allò que pretén el grup UIA en aquest cas. 
 
Pren la paraula el Sr. Batle i diu que accepten el compromís, que ja saben que 
l’espanyol els molesta una mica a tots, però que tots l’entenen, i en un cas de necessitat 
com aquest és millor que discuteixin l’ordenança, l’aprovin i que després es traduirà al 
català com es pot suposar. Demana que això s’entengui i així, almanco, es guanyarà 
aquest temps en benefici del ciutadà del poble d’Artà. 
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous. Manifesta que el que no entén són postures de 
certes persones que es diuen nacionalistes, diu que això és el que no pot entendre. Diu 



que sí ho pot entendre dels partits que no són nacionalistes, però que no dels partits que 
sí ho són. 
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que el que no són és extremistes. 
 
Es passa a votació i els reunits acorden, per 9 vots a favor (UM, PSOE i PP), 1 vot en 
contra (UIA) i 1 abstenció (EV/ERC), aprovar l’Ordenança reguladora de la creació i el 
funcionament del Registre Electrònic Municipal.  
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenten els grups municipals Unió 
Independents d’Artà i Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre el dret a decidir i les 
consultes populars 
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous. Diu que aquesta moció ja la varen explicar a les 
comissions informatives, que és d’UIA, dels EV/ERC i “...”, i que hi ha els punts 
suspensius perquè està oberta a qualsevol membre d’aquest plenari. A continuació, 
llegeix la moció, que es transcriu literalment: 
 
<<En una democràcia, el poble és el dipositari de la sobirania i a ell li correspon el dret 
a decidir el seu futur. Els pobles de les Illes Balears són titulars del dret 
d’autodeterminació.  
   
En un sentit més ampli, tot estat democràtic ha de garantir als seus ciutadans la 
participació en els assumptes públics. El referèndum, com a institut de democràcia 
directa, és una de les fórmules més poderoses de participació.  
   
La desmotivació política, l’allunyament dels ciutadans dels afers públics i la baixa 
participació electoral, són fenòmens creixents: la recepta per tractar l’apatia democràtica 
és més democràcia. Convidar els ciutadans per decidir per si mateixos qüestions de 
transcendència pública, sobretot si també se’ls reconeix el dret a promoure les consultes, 
pot servir de revulsiu i d’aprofundiment democràtic.  
   
L’Estatut recull la competència de desplegament sobre les consultes populars (art. 
31.10), mentre que la Constitució espanyola, incomprensiblement, reserva a l’Estat 
l’autorització per a tota convocatòria (art. 149.1.32). El Parlament de les Illes Balears, 
en sessió de dia 9 d’octubre de 2001, va aprovar, per unanimitat, una proposició no de 
llei que instava el Govern a elaborar una llei de consultes populars.  
   
Això no obstant, no existeix encara una regulació dels referèndums per al conjunt de les 
Illes Balears ni els d’abast illenc, mentre que la Llei de bases de règim local i la Llei 
balear de règim local regulen la consulta popular municipal.  
   
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament d’Artà adopta els següents  
     
ACORDS  
   
1. El Ple de l’Ajuntament d’Artà afirma el dret a decidir el seu futur dels pobles de les 
Illes Balears.  
   



2. El Ple de l’Ajuntament d’Artà insta a l’elaboració d’una llei que reguli les consultes 
populars a l’àmbit de les Illes Balears, incloses les consultes de caràcter insular que han 
de ser competència dels consells.  
   
3. El Ple de l’Ajuntament d’Artà es compromet a col·laborar institucionalment amb les 
iniciatives locals que pretenguin la celebració de referèndums.>>  
 
La Sra. Margalida Tous diu que el batle li va demanar quelcom sobre el punt 3. Diu que 
“col·laborar institucionalment” és com normalment col·labora l’ajuntament, aportant 
alguns locals i fent alguna vigilància de tipus policia local. Diu que és el mateix que fa 
quan hi ha alguna competició. 
 
Pren la paraula el Sr. Batle. Diu que també s’han informat amb què es comprometen i 
diu que és com diu la Sra. Margalida Tous. I també diu que es comprometen a un parell 
de coses més. Diu que estan totalment d’acord amb el punt 1 i amb el punt 2; però que 
no estan totalment d’acord amb el punt 3, perquè l’Ajuntament, per a qualsevol consulta 
que el poble vulgui fer, haurà de col·laborar institucionalment, la qual cosa vol dir 
personal, hores extres, urnes, paperetes, policia i altres. El Sr. Batle diu que, si es 
comprometen a llevar del punt 3 que “l’Ajuntament es compromet a col·laborar 
institucionalment”, hi votaran a favor, i afegeix que l’Ajuntament pot ajudar però el que 
no pot fer és encarregar-se de tot.  
 
La Sra. Margalida Tous diu que lleven la paraula “institucionalment”, i que suposa que 
el batle allò que no vol fer és col·laborar amb unes institucions i amb les altres no.  
 
El Sr. Batle diu que allò que no li agradaria és que fos un “derrame” continu 
d’iniciatives, perquè això comportaria un gran desplegament de personal, la qual cosa 
suposa pagar moltes hores extres.  
 
La Sra. Margalida Tous diu que Artà no té tanta iniciativa de referèndum. També diu 
que fan seva l’esmena de llevar “institucionalment”.  
 
Pren la paraula la Sra. Antònia Llull. Manifesta que hi votaran en contra pels motius 
següents, i llegeix:  
 
<<Diu que estan en principi d’acord en què el poble és el dipositari de la sobirania, 
aquesta li correspon a ell. Això és cert, però només en part. La sobirania correspon, 
segons l’article 1 de la Constitució espanyola de 1978, al poble espanyol en el seu 
conjunt, i no a cada municipi en particular com volen suposar aquests grups polítics en 
aquesta moció. Per tant, el que és sobirà i decideix el seu futur és el poble espanyol, no 
Artà, Capdepera, Son Servera, Petra, Ariany, etc.  
 
Sobre el dret a l’autodeterminació, podem dir que és un concepte molt ampli i 
indeterminat poc definit. 
 
Els municipis ja tenen i tenim dret a decidir sobre els nostres propis interessos, però, 
com és lògic, en el marc de la Constitució i de la legislació sobre el règim local. És a 
dir, tenen i tenim dret d’autodeterminació en el marc de la Constitució i de les lleis.  
 



Diu que estan d’acord amb la resta d’arguments de l’expositiu, però no poden acceptar 
la presència de la paraula “autodeterminació” tal com l’entén aquest grup polític, és a 
dir, en el sentit d’independència.  
 
Per tant:  
 
1. No estam d’acord amb el primer punt de la moció en base al punts ja explicats. 
2. No estam tampoc d’acord amb el contingut del segon punt de la moció, ja que 
aquesta és una qüestió que haurien d’impulsar, si ho creuen necessari, els grups al 
Parlament de les Illes Balears, si creu que disposen dels suports necessaris per dur-la 
endavant. 
3. Tampoc no estam d’acord amb el punt tercer ja que, segons ells, l’ajuntament no es 
pot comprometre a col·laborar amb iniciatives que no disposen de cobertura legal vist el 
que diuen els articles 25.1 i 25.2 de la Llei de bases de règim local.>> 
 
Pren la paraula la Sra. M. Francesca Servera. Exposa que el seu grup, com a partit 
federalista que és, no hi votarà a favor, però que tampoc no ho farà en contra. Diu que 
prefereixen l’abstenció, ja que no poden donar suport a aquesta iniciativa, però que sí 
estan d’acord que els partits nacionalistes tenguin el dret de voler votar-ho. 
 
La Sra. Margalida Tous diu que aquesta moció es va aprovar per unanimitat a 
l’Ajuntament d’Inca, que és un ajuntament especial en tots els aspectes. Diu que no els 
estranya que PP i PSOE no votin a favor d’aquesta moció. Però també pensa que els 
partits, com a representants del poble, han de mirar per les demandes que fa el poble. 
Afegeix que dir que el PSOE és un partit federalista és ser bastant generós amb allò que 
és el PSOE. 
 
La Sra. M. Francesca Servera comprèn que aquesta és l’opinió de la Sra. Margalida 
Tous. Repeteix que ells són un partit federalista, però que respecten el gest polític, que 
és així, i que no ho canviaran per molt que la Sra. Tous tengui una opinió personal. Diu 
que les consultes populars no tenen força legal. 
 
Es passa a votació i els reunits acorden, per 6 vots a favor (UM, UIA i EV/ERC), 2 vots 
en contra (PP) i 3 abstencions (PSOE), aprovar la moció que presenten els grups 
municipals Unió Independents d’Artà i Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre el dret a 
decidir i les consultes populars, amb les modificacions pactades.  
 
 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta Els Verds-Esquerra d’Artà, 
relativa a abandonar la fumigació amb herbicides 
 
El Sr. Guillem Caldendey diu que la moció es basa en una reivindicació del GOB, feta 
al Consell i a la resta d’institucions, i que s’adjunten, també, factures recents del 2009. 
A continuació, llegeix la moció:  
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS  

Atès que a Artà és habitual la fumigació amb herbicides per a controlar la vegetació que 
creix a les voreres, encara que discriminantment segons si els vials són emprats per 



infants, segons informació del cap de la Brigada d’Obres —la qual cosa ja comporta una 
sensibilització de fet per part de l’Ajuntament en aquest aspecte mediambiental.  

Atès que els productes utilitzats en aquestes intervencions són “Glyfosatec 36”, 
“Mojante” i “Ronstar”, amb una matèria activa de glifosat 36 % (sal isopropilamina), 
segons consta en factures recents a les quals hem tingut accés i que s’adjunten a aquesta 
moció.  

Atès que aquests productes, pel seu component principal, el glifosat, són bastant 
persistents, acumulant-se en el sòl durant mesos i essent susceptible d’arribar als nivells 
freàtics. I que, a més de l’impacte sobre la vegetació (les úniques plantes que el 
resisteixen s’han obtingut per mitjà de transgènesi), existeixen múltiples estudis 
científics que citen efectes negatius sobre animals i els seus sistemes endocrins.  

Atès que la vegetació que creix a les voreres de carreteres i camins juga un paper 
important, no només estètic durant la floració primaveral, sinó també ecològic, a causa 
de la seva elevada diversitat biològica i per la producció de recursos tròfics que són 
aprofitats de forma important per moltes espècies d’invertebrats i d’ocells. Vist que, al 
llarg de les darreres dècades, les poblacions d’ocells lligats als paisatges agrícoles són 
les que més han minvat a Europa (un 48 % en el període 1980-2007), fet que es podria 
explicar en bona part per un model amb menys diversitat d’espècies cultivades i un ús 
important de pesticides. I vist que a les voreres de camins i carreteres hi viuen moltes 
espècies de flora, fet que ajuda a compensar encara que sigui mínimament la pèrdua de 
biodiversitat a la resta de l’àmbit agrícola.  

Atès que, en cas de necessitat, hi ha altres formes de controlar la flora dels camins, com 
el desbrossat.  

Atès que altres ajuntaments, com és el cas del d’Andratx, ja han abandonat les 
fumigacions amb herbicides de manera positiva.  

Atesa la sol·licitud que el passat mes d’abril va fer el GOB al Consell de Mallorca, en el 
sentit que aquesta institució deixi d’emprar aquest sistema tòxic per a la neteja de les 
voreres de les carreteres i camins, i que aquesta reclamació es fa extensiva a d’altres 
administracions, com són les municipals.  

Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents  

ACORDS 

1. L’Ajuntament d’Artà es compromet a deixar d’utilitzar —gradualment, si s’escau— 
la fumigació amb herbicides per al control de la vegetació que creix a les voreres de 
carreteres i camins, tenint en compte primerament les zones més perilloses de ser 
contaminades com les zones humides, les zones boscoses, el nucli urbà, torrents o 
sèquies.  

2. En cas de considerar-se necessari el control del creixement de la vegetació 
s’empraran sistemes ambientalment menys impactants i no contaminants, com el 
desbrossat amb maquinària específica.  

DOCUMENTACIÓ QUE S’ADJUNTA: 



 
- Còpia de factures de l’empresa Agrobalaguer, on consta la compra, per part d’aquest 
Ajuntament, de productes que inclouen, com a principi químic, el glifosat. 
- Còpia del comunicat de premsa del GOB, del passat dia 6 d’abril de 2010.>> 

 
Pren la paraula el Sr. Batle. Diu que s’han informat una mica sobre el que planteja 
aquesta moció i que, si vol que sigui aprovada, aquesta vegada la retiri de damunt la 
taula, perquè n’han parlat amb la brigada i amb la gent que està implicada amb aquest 
sistema. Diu que els han explicat que el material que s’empra és dels més fluixos que hi 
ha, que mata per sobredosi, i no pel verí que té, i que tan sols mata els caragols. Diu que 
per ventura hi hagi qualque cosa més, però que no n’estan assabentats. De tota manera, 
exposa que ni les zones humides, ni les zones boscoses, ni el nucli urbà, els fa 
l’Ajuntament, sinó que ho fa Net i Fresc. Diu que l’Ajuntament n’empra, però que no 
n’empra gaire. També diu que, si el Sr. Caldentey o algú altre, li pot dir quina classe 
d’herbicida més ecològic hi ha, no hi haurà cap inconvenient en usar-lo, però que en 
aquest moment no sap quins productes han d’anar a comprar que no tenguin aquest 
impacte. Convida el Sr. Caldentey a retirar la moció i a presentar-la en el següent 
plenari, ja que es podran assabentar de quins productes poden utilitzar i, tal vegada, 
veuran la moció amb més bons ulls.  
 
El Sr. Caldentey diu que li agradaria saber l’opinió de la resta de grups.  
 
Pren la paraula la Sra. Margalida Tous. Manifesta que estan a favor de la moció, 
bàsicament perquè no veuen impediment en deixar d’emprar fungicides, que són bastant 
perillosos i que, com bé s’ha dit, no són molt eficaços. Així doncs, diu que troba que 
l’Ajuntament hauria de fer un pensament.  
 
El Sr. Batle diu que li han dit que el producte que estan emprant és el més fluix de tots i 
que no és perillós, i que ell s’ha de fiar dels seus tècnics. I també la convida a dir-li el 
nom d’algun producte que sigui més eficaç i que no tengui tant de verí. I afegeix que ell 
està disposat a mira-ho.  
 
Pren la paraula el Sr. Sebastià Carrió. Diu que a l’Ajuntament hi ha dues persones que 
tenen el curs de fitosanitari, i que suposa que són aquestes persones les que compren 
aquesta classe de productes. Exposa que, si aquest producte fos perillós per a la fauna, 
l’empresa que ven aquests productes no els podria vendre a aquestes dues persones amb 
el carnet que tenen, i que haurien de tenir una altra classe de curs. Es demana de què 
serveix esquitxar les herbes si no es maten. També diu que, si parlessin de desbrossar, 
estarien parlant de molts doblers. Manifesta que no poden aprovar aquesta moció perquè 
no té una raó de ser.  
 
El Sr. Caldentey diu que no dubta dels tècnics de l’Ajuntament, però tampoc del GOB. 
Diu que no es tracta de cercar productes químics alternatius, i que s’hi exposa clarament 
quina seria la proposta alternativa. Diu que està disposat a deixar la moció damunt la 
taula i que, si no ho fa el Sr. Batle, ell durà especialistes que ajudin els tècnics.  
 
(Es retira la proposta.) 
 
 



9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de març i abril 
de 2010 
 
La Sra. Margalida Tous vol saber per què hi ha tanta diferència de volum de decrets.  
 
El Sr. Batle diu que els decrets es fan quan són necessaris, que no fan els decrets quan 
els volen fer.  
 
La Sra. Tous diu que, a les comissions informatives, quan se’ls passen les infraccions 
urbanístiques, va veure que no hi ha la mateixa informació que hi ha en el Decret de 
Batlia, és a dir, que hi falta documentació. I comenta que els agradaria que la informació 
fos més àmplia.  
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de març i abril de 
2010. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
10. Precs i preguntes 
 
Els primers precs i preguntes els fa el regidor d’EV-ERC. 
 
El Sr. Caldentey diu que li sembla que hi va haver unes quantes preguntes que no es 
varen contestar a l’anterior plenari, i que són molt simples.  
 
El Sr. Batle diu que ell les hi contestarà.  
 
1. A l’Equip de Govern li preocupa la correcta aplicació i seguiment del Reglament per 
a l’ús de la llengua catalana aprovat per unanimitat per la corporació? 
 
El Sr. Caldentey diu que sobretot es refereix a alguns funcionaris de la policia local que 
agafen el telèfon en castellà. Diu que a ell li sap greu perquè no pensa que sigui un tema 
de mala educació, que senzillament no s’inventin les normes a cada ple. Diu que el ple 
passat ja hi va haver una irregularitat que va ser no respondre algunes preguntes perquè 
no es va voler, presentades en el termini apropiat. També diu que, les respostes no 
presentades perquè s’hagin presentat oralment, s’han de contestar al pròxim ple.  
 
El Sr. Batle diu que “a la número 1”, sí.  
 
(Hi ha una discussió entre el batle i el Sr. Caldentey sobre respondre preguntes 
presentades a plens anteriors.)  
 
El Sr. Caldentey diu que ha de reclamar al president que s’han de fer complir les normes 
mínimes del funcionament de la corporació. Diu que consti en acta que pensen que no 
s’acompleixen les normes de la Llei 20/2006 de règim local. 
 
El Sr. Batle diu que, perquè es pugin tornar a llegir, s’han de tornar a presentar. 
 



El Sr. Caldentey diu que no rep cap resposta i que el que li sorprèn és que s’està fent 
una reinvenció de la normativa.  
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que va ser una decisió personal seva en aquell moment, i que 
es mantén.  
 
El Sr. Caldentey diu que li acceptaria unes disculpes.  
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que ell també les acceptaria.  
 
El Sr. Caldentey diu que el Sr. Bartomeu Gili li ha de demanar disculpes.  
 
El Sr. Bartomeu Gili diu que no demanarà disculpes pel que va fer.  
 
El Sr. Caldentey llegeix les preguntes d’aquest plenari.  
 
POLICIA LOCAL  
 
1. Han estat aprovades les bases i la convocatòria per a la provisió amb funcionaris de 
carrera de la Policia local cobertes actualment amb funcionaris interins? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
2. Quan? 
 
RESPOSTA: A la darrera Junta de Govern.  
 
PATRIMONI ARQUEOLÒGIC I CATALOGAT 
 
1. S’ha donat resposta a la carta de Josep Antoni Alcover, investigador científic del 
CSIC/IMEDEA, de dia 28 d’agost, dirigida al batle d’aquest ajuntament, en la qual 
expressava la seva gran preocupació sobre la manca de protecció de la naveta de 
s’Arenalet de Son Colom, en paraules de l’investigador, “[...] la manifestació 
arquitectònica més antiga coneguda a Mallorca, el que queda de l’edifici més antic”? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
2. Teniu constància que el passat dia 5 d’octubre de 2009 va tenir entrada en aquest 
Ajuntament la notificació del Departament de Cultura i Patrimoni del Consell de 
Mallorca, amb la qual s’informava de l’acord de la incoació d’expedient BIC de la zona 
arqueològica de Caloscamps? 
 
RESPOSTA: Sí.  
 
3. Teniu constància que aquest acord va ser publicat en el BOIB del passat dia 25 de 
març de 2010? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
4. Coneixeu l’article 8 de la Llei 12/1998, de 21 de desembre, del patrimoni històric de 



les Illes Balears, pel qual “la incoació del procediment [de Declaració] comportarà 
l’aplicació del règim de protecció establert per als béns ja declarats d’interès cultural”? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
5. Us consta que en la Memòria tècnica de l’acord en qüestió s’explicita que “El continu 
fluxe de estiuejants i el trànsit rodat són fort perill per la seva conservació, per el que es 
necessària la creació d’accessos a la platja que evitessin el trànsit rodat”? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
6. Per quin motiu no s’ha procedit a actuar protegint aquesta zona arqueològica, essent 
competència municipal, com bé sabeu, la senyalització dels jaciments i el control del 
trànsit de persones i de vehicles (art. 93.4 de l’esmentada Llei de patrimoni), atesa 
l’explicitació feta de la problemàtica del trànsit descontrolat de vehicles i el seu 
estacionament per la zona, especialment a la part del litoral compresa entre el caló des 
Corb i na Claperet, en l’acord d’incoació esmentat? 
 
RESPOSTA: Per falta de mitjans.  
 
7. Té intenció aquest Equip de Govern de prendre alguna mesura properament, atès que 
tornam a entrar en temporada d’estiu i és quan s’incrementa el trànsit i l’estacionament 
de vehicles per aquesta zona? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
8. Si la resposta és afirmativa, quines actuacions i quan? 
 
RESPOSTA: Actuacions de senyalització en primer lloc, i no es té una data 
determinada.  
  
APLICACIÓ DE LA NORMATIVA QUE REGULA LA CIRCULACIÓ DE 
VEHICLES NO AUTORITZATS EN ELS ESPAIS NATURALS PROTEGITS DEL 
TERME MUNICIPAL  
 
1. Per quin motiu no se senyalitzen o s’augmenta la senyalització en els espais protegits, 
sobretot en els costaners, per facilitar l’acompliment d’aquesta norma? 
 
RESPOSTA: Per falta de mitjans. 
 
2. Quines han estat les “campanyes d’informació” dutes a terme i anunciades 
reiterativament per aquest Equip de Govern? 
 
RESPOSTA: Cap. 
 
3. Quines són les passes que donarà l’Equip de Govern per tal de solucionar aquest 
problema de trànsit no autoritzat de vehicles en els nostres espais protegits, 
especialment en el litoral, a zones com el sistema dunar de cala Torta, es Canons, sa 
Canova, la franja de litoral entre la Colònia i Caloscamps, etc.?  
 



RESPOSTA: Estam esperant una reunió amb la Conselleria de Medi Ambient, que ens 
puguin rebre al més aviat possible.  
 
URBANISME 
DISCIPLINA URBANÍSTICA I ACTIVITATS SENSE LLICÈNCIA  
 
EXPOSICIÓ COMERCIAL DE MAQUINÀRIA AGRÍCOLA AL POLÍGON 12, 
PARCEL·LA 301  
 
1. El passat dia 12 d’abril denunciàrem que —tot i que l’Equip de Govern ja ho sap, 
com a mínim des de fa dos anys, perquè s’ha tractat en aquest Ple— a la parcel·la de sòl 
rústic esmentada es du a terme una activitat comercial sense cap llicència. S’ha procedit 
a confirmar els extrems d’aquesta denúncia, com ara el funcionament d’aquesta activitat 
comercial sense cap tipus de llicència? 
 
RESPOSTA: No s’ha constatat que dins la parcel·la hi hagi activitat.  
 
El Sr. Caldentey diu que fa una pregunta oral. És l’emmagatzematge de maquinària una 
activitat prevista per la llei d’activitats o no? El Sr. Caldentey diu que creu que sí, si fos 
només emmagatzematge. 
 
2. S’ha incoat expedient per infracció de la Llei 16/2006, de 17 d’octubre, de règim 
jurídic de les llicències integrades d’activitat de les Illes Balears?  
 
RESPOSTA: No.  
 
3. Si la resposta és negativa, per quin motiu?  
 
RESPOSTA: No hi ha motius per aixecar expedient.  
 
XARXES WI-FI I PRESSUPOSTS PARTICIPATIUS  
 
1. El passat mes d’abril el batle d’Artà anunciava en un diari (Diario de Mallorca) que 
aquest estiu es disposaria, tant a Artà com a la Colònia, de zones d’accés a Internet 
mitjançant Wi-Fi. En quin estat es troba l’execució de les operacions necessàries per 
donar aquest servei?  
 
RESPOSTA: Es té el conveni aprovat per Junta de Govern amb l’empresa que donarà el 
servei i s’està elaborant el material informatiu adient.  
 
2. Finalment, quina fórmula de connexió s’emprarà per no tenir problemes legals amb 
les operadores de telefonia?  
 
RESPOSTA: Es contractarà una operadora telefònica que està constituïda legalment i 
que té possibilitat de donar tot el servei.  
 
El Sr. Caldentey diu que vol seguir fent preguntes:  
 
- Com es farà? Si serà per temps de connexió, o si es farà per una quota mensual o 
setmanal? 



 
El Sr. Batle diu que el Sr. Caldentey no va poder assistir a les comissions informatives, i 
que totes aquestes qüestions es discutiren a les comissions informatives. Diu que hi ha 
unes preguntes escrites i que són les que es contesten. 
 
El Sr. Caldentey diu que té tot el dret a formular preguntes orals i que, a més a més, a la 
pròxima sessió ordinària l’Equip de Govern té l’obligació de respondre-les.      
 
3. Quan es donarà inici a l’edició d’enguany dels Pressuposts Participatius (Fòrum de 
Participació Ciutadana) de la Colònia?  
 
RESPOSTA: No hi ha cap data determinada. 
 

Seguidament, comença el torn d’UIA. 
 
PRECS 
 
1. Demanam a l’Equip de Govern que millori els parcs infantils del municipi, ja que no 
presenten el millor estat de conservació.  
 
RESPOSTA: S’està fent. 
 
2. Demanam a l’Equip de Govern que faci un pla de millora de neteja integral del 
municipi: hi ha zones del poble que es netegen molt de tant en tant, mentre que, per 
altres, la màquina hi passa més sovint que el desitjable.  
 
RESPOSTA: Es tendrà en compte. 
 
3. Demanam a l’Equip de Govern que intenti treballar perquè els membres de la Policia 
Local canviïn d’actitud: que no siguin tant “homes de Harrelson” i sí més municipals de 
poble de tota la vida.  
 
RESPOSTA: S’hi està fent feina, i a més hi estic d’acord. 
 
 
PREGUNTES 

1. INTERIOR 
 
1.1. El regidor d’Interior va denunciar el Conveni col·lectiu. En quin punt es troben les 
negociacions per al nou conveni, tant de funcionaris com de laborals, de l’Ajuntament 
d’Artà? 
 
RESPOSTA: Esperam les noves representacions sindicals dels treballadors. 
 
1.2. Quants treballadors laborals té a dia d’avui l’Ajuntament? 
 
RESPOSTA: Els que consten als pressuposts.  
 



1.3. Quants treballadors funcionaris té a dia d’avui l’Ajuntament? 
 
RESPOSTA: Els que consten als pressuposts.  
 
1.4. Quants contractes menors per contractar serveis de persones determinades té 
l’Ajuntament? 
 
RESPOSTA: No entenc molt bé la pregunta. Volem que s’especifiqui una mica més la 
pregunta per poder donar una resposta més concreta, ja que hi ha diferents contractes 
menors. 
 
La Sra. Tous diu que hi ha metges que tenen contractes menors, volen saber aquesta 
tipologia de contractes.  
 
El Sr. Batle diu que hi ha els necessaris. 
 
1.5. S’ha demanat l’informe al Consell Consultiu que dimanava de la Sentència 112/09 
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
1.6. Si és que sí, en quina data s’ha fet? 
 
RESPOSTA: Dia 7 de maig. 
 
1.7. Ja s’ha obtingut resposta? 
 
RESPOSTA: Encara no.  
 
 
2. URBANISME 
 
2.1 Quina campanya de conscienciació ha duit a terme l’Equip de Govern per tal 
d’evitar que s’esbuquin cases o edificis en mal estat, segons va aprovar aquest 
ajuntament en Ple? 
 
RESPOSTA: De moment, cap. 
 
2.2. Vàrem malentendre o el batle va dir, al passat plenari d’abril, que les normes 
subsidiàries ja havien passat per la ponència tècnica del Consell i que només faltava la 
ponència política? 
 
RESPOSTA: Em vaig equivocar. 
 
2.3. Quin dia varen passar les normes per ponència tècnica? 
 
RESPOSTA: Dia 20 de maig. 
 
2.4. Després de dos plenaris per intentar que arribassin, les normes, en perfecte estat, al 
Consell, quantes prescripcions varen dictar els tècnics de la ponència del Consell? 



 
RESPOSTA: Hi ha una sèrie de prescripcions que s’han de sotmetre encara a ponència 
política. No puc contestar de manera concreta.  
 
2.5. Ens en poden fer una relació? 
 
RESPOSTA: No. 
 
2.6. Quan calculen que estaran esmenades? 
 
RESPOSTA: Quan es pugui.  
 
2.7. Quan es podran dedicar els tècnics a estudiar el tema de la recepció de la 
urbanització de Montferrutx? 
 
RESPOSTA: Ja s’hi està fent feina.  
 
2.8. Quants habitatges es poden construir a les urbanitzacions artanenques amb el 
Decret 1/2010, de mesures urgents relatives a determinades infraestructures i 
equipaments d’interès general? 
 
RESPOSTA: No es pot saber, depèn de diversos factors. 
 
2.9. Quines són les prescripcions que han de complir-se per atorgar aquestes llicències? 
 
RESPOSTA: Les que marca el Decret llei 1/2010. 
 
2.10. Es veuen amb capacitat de complir aquestes condicions o prescripcions? 
 
RESPOSTA: S’intentarà. 
 
2.11. A la Comissió Informativa de dimecres passat, el batle va explicar que “els 
ciutadans no entenen” que s’obrin expedients d’infracció urbanística per haver vulnerat 
el Catàleg de béns immobles. S’ha penedit el senyor batle d’haver liderat l’aprovació 
del Catàleg de béns immobles del municipi d’Artà? 
 
RESPOSTA: De cap manera, ha estat un plaer.  
 
2.12. A un diari digital del municipi s’han publicat algunes fotografies crítiques amb 
l’estat de la Cova del Molí del Turó, degudament catalogada. Poden entendre aquesta 
pregunta com una denúncia i enviaran els serveis municipals a fer-hi una inspecció? 
 
RESPOSTA: Es tendrà en compte i es farà quan es pugui.  
 
2.13. Quan durà a aprovació definitiva el Catàleg de camins del municipi d’Artà? 
 
RESPOSTA: No se sap.  
 
2.14. El batle va anunciar, juntament amb l’exbatle de Campos i el batle de Sant Joan de 
Labritja, que s’havia demanat un estudi a la UIB per valorar els greuges econòmics que 



haurien tingut aquests municipis per no haver-se desenvolupat turísticament. Com està 
aquest tema que era tan prioritari el mes de setembre de 2008? 
 
RESPOSTA: De moment està aturat per manca de pressupost.  
 
3. HISENDA 
 
3.1. Ja han pensat si hi haurà algunes mesures del Govern estatal que afectaran els sous 
dels funcionaris i treballadors laborals de l’Ajuntament? 
 
RESPOSTA: Sí. 
 
3.2. Han pensat en algunes mesures per tal d’incentivar l’economia del municipi? 
 
RESPOSTA: S’hi està fent feina.  
 
3.3. A quin termini cobren els proveïdores de l’Ajuntament? 
 
RESPOSTA: A 6 mesos. 
 
4. MEDIAMBIENT 
 
4.1. Quins són els treballs i tasques que realitzen les persones contractades per 
l’Ajuntament amb el conveni amb la Conselleria de Treball? 
 
RESPOSTA: De brigada, neteja, punt verd i jardins.  
 
4.2. Quines campanyes de conscienciació realitza la Regidoria de Medi Ambient? 
 
RESPOSTA: De moment no n’ha realitzada cap.  
 
4.3. Creu la regidora que serà possible, en alguna ocasió, retirar els contenidors que hi 
ha a la ronda? 
 
RESPOSTA: Ens agradaria, però estam oberts per si hi ha algun suggeriment a 
possibles alternatives. 
 
5. TURISME 
 
5.1. Quines són les accions que ha engegat l’Ajuntament amb el programa “Artà 
sorprèn” que no sigui penjar vídeos a Youtube? 
 
RESPOSTA: Un curs d’agricultura ecològica; s’ha posat en marxa el Pla de mobilitat; 
s’ha participat en la guia turística del Diari de Mallorca; s’està elaborant nou material; 
una campanya de promocions portal.mallorca; s’ha realitzat un conveni amb la 
Cooperativa per a la promoció del producte local; i diverses actuacions més petites 
destinades a posar en marxa les actuacions del projecte.  
 
5.2. Quin és el pressupost que duu gastat l’Ajuntament en aquest programa? 
 



RESPOSTA: Si es refereix a pagat, no tenc la dada concreta. Però si es refereix a les 
inversions que s’han fet, ara hi ha compromesos uns 60.000 �. 
 
 
Acords 
 
1. Aprovar, per unanimitat, les actes de les sessions de 26 de gener i 28 d’abril de 2010. 
 
2. Aprovar, per 8 vots a favor (UM, PSOE, UIA i EV-ERC) i 2 abstencions (PP), 
aprovar les modificacions del Reglament d’ús del Poliesportiu municipal. 
 
3. Aprovar, per 6 vots a favor (UM i PSOE), 1 vot en contra (UIA) i 3 abstencions (PP i 
EV-ERC), la modificació de crèdit núm. 6/2010. 
 
4. Acordar, per 9 vots a favor (UM, PSOE, UIA i PP) i 1 vot en contra (EV-ERC), 
aprovar la devolució de l’aval de l’obra Construcció d’un edifici de planta baixa i 
planta primer pis destinat Centre de Dia per a la tercera edat, primera fase, a 
l’empresa Obras y Promociones Comas, SA, per import de 20.160,00 �. 
 
5. Acordar, per 6 vots a favor (UM i PSOE) i 4 abstencions (UIA, PP i EV-ERC): 
5.1. Modificar la plantilla de personal passant la mitja jornada de la plaça d’auxiliar 
informador a jornada sencera. 
5.2. Notificar i publicar aquest acord. 
 
6. Aprovar, per 9 vots a favor (UM, PSOE i PP), 1 vot en contra (UIA) i 1 abstenció 
(EV/ERC), aprovar l’Ordenança reguladora de la creació i el funcionament del Registre 
Electrònic Municipal. 
 
7. Aprovar, per 6 vots a favor (UM, UIA i EV/ERC), 2 vots en contra (PP) i 3 
abstencions (PSOE), la moció que presenten els grups municipals Unió Independents 
d’Artà i Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre el dret a decidir i les consultes populars, amb 
les modificacions pactades. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari accidental, estenc aquesta acta. 
 
El secretari accidental     Vist i plau 
       El batle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


